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          В ходе выполнения бакалаврской выпускной квалификационной работы разработан проект бизнес центра с заглублением более 15 метров с разработкой котлована под подземную автостоянку. Разработана проектная документация в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008г. № 87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию».  Произведена разработка котлована под подземную автостоянку оптимальным способом, подобраны машины для земельных работ.
        

        
          During the implementation of the bachelor's final qualifying work, a project of a business center was developed with a depth of more than 15 meters with the devel-opment of a pit for an underground parking lot. Project documentation was developed in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation of Febru-ary 16, 2008. № 87 "On the composition of sections of project documentation and the requirements for their content." The development of the excavation pit for the under-ground parking in the optimal way has been carried out, the machines for the land works have been selected.
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